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Referat 
Bestyrelsesmøde den 14. september 2020 kl. 19:00 

Tilstede:  
Anette Holm 
Dennis Andersen 
Mette Ibæk 
Janne Elfing Johansen (Referent) 
 

Afbud:  
Lars Jensen 
 

1 Spørgetid for grundejerne 
Forslagsstiller til opsætning af rækværk på Generalforsamlingen afleverede en oversigt med de ste-
der i området, der bør have opsat rækværk. Bestyrelsen hjælper med at får indhentet tilbud. 

2 Status på økonomi  
Økonomien har det fint. 

3 Gennemgang af afholdte Generalforsamling  
Bestyrelsen konstituerede sig, Anette formand, Dennis næstformand, Mette og Lars medlemmer og 
Janne referent. 
 
Mette har/vil sætte arbejdet om nedrivning af gamle gas-huse i gang snarest, og får set på klister-
mærker til påsætning på trailerne. 
 
Anette og Lars har gang i projektet om skilte i området. 

4 Afslutning på ”sagen” om maling på bil i carport Skorpionen 
Mette fortalte at sagen var afsluttet til grundejeres tilfredshed. Heldigvis var det ”kun” maler-støv 
hvilket kun vaskes af, blev gjort af maler fra Trim. 

5 Ladestandere 
El-bil projektet, har fået 2 nye medlemmer, vi er dog stadig afhængig af hvad Staten finder frem til. 
Der vil løbende blive lagt information på hjemmesiden. 
 
Spørgsmål fra grundejere - Dennis har talt/skrevet med grundejeren og spørgsmålet er klaret. Grund-
ejeren blev tilbudt at deltage i den nedsatte arbejdsgruppe om Ladestandere. 

6 Arbejdsgruppen 'Fremtidig opvarmning af husene' 
Arbejdsgruppen har holdt indledende møde, indtil videre er der 4 medlemmer i gruppen. De vil 
starte med at tage kontakt til Egedal Kommune for plan omkring fjernvarme. 

7 Regler ved medlem af Facebook gruppen for Grundejerforeningen 

Punktet blev drøftet og beslutning udsættes endnu engang. Dennis godkender løbende de 
som ønsker medlemskab. 
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8 Indkomne mails fra grundejerne 
Mails blev gennemgået og udkast til svar udarbejdet. 

9 Udarbejdelse af foreløbig dagsorden for næste møde 
Udarbejdes senere af Janne. 

10 Eventuelt 
Jorden der graves væk fra de områder hvor der skal lægges fliser ved P-pladserne, hvor skal vi lægge 
det. Bestyrelsen går i tænkeboks. 


